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الهلال بزرگ است،پرسپوليس بزرگتر

پرسپوليس با همه فراز و نشيبهايش در ليگ يازدهم بالاخره به ديدار با الهلال عربستان رسيد.

گفتوگو با حسين بادامكي
الهلال بزرگ است،پرسپوليس بزرگتر

جام جم آنلاين: پرسپوليس با همه فراز و نشيبهايش در ليگ يازدهم بالاخره به ديدار با الهلال عربستان رسيد.
آغاز مسابقاتي كه پرسپوليسيها بعد از ناكامي در ليگ برتر و حذف از گردونه مسابقات حذفي وعده موفقيت در آن را به هوادارانشان
ميدادند؛ چيزي كه حسين بادامكي معتقد است تنها يك وعده نيست بلكه هدف است، هدف پرسپوليسي كه اتفاقا در گروه سختي

هم قرار گرفته است.

حسين بادامكي يكي از بازيكناني است كه تجربه حضور در ليگ قهرمانان آسيا را دارد و با استفاده از اين تجربه ميگويد سطح
مسابقات ليگ قهرمانان آسيا بالاست، با هافبك سرخپوشان در آستانه ديدار با الهلال در رياض گفتوگويي انجام داديم كه از نظرتان

ميگذرد:

پرسپوليس مدتهاست كه بعد از هر ناكامي وعده ليگ قهرمانان آسيا را ميدهد، با وضعيت موجود، بازي با الهلال را چطور ميبيني؟

وعده دادن ما وعده بيهوده نبوده است، بازيكنان و مربيان ما اين مسابقات را بعد از نااميدشدن از ليگ و حذف از جام حذفي هدف
قرار دادند، مهم اين است كه اين رقابتها هدف اصلي ما براي راضي كردن هواداران است اما اين كه تا چه حد بتوانيم موفق شويم،

بستگي به مسائل زيادي دارد.

بيشتر توضيح ميدهي؟

ليگ قهرمانان آسيا تفاوتهاي زيادي با مسابقات باشگاهي داخلي دارد، آمادگي تيمها به نام آنها نيست، البته تيمهاي بزرگ با
استفاده از تجربهشان ميتوانند حتي بر ضعفهايشان غلبه كنند اما منظورم اين است كه حتي ممكن است برخي تيمها شگفتيساز
شوند، در مجموع سطح مسابقات بالاست و هر تيمي كه در اين رقابتها حاضر ميشود انگيزه بالايي دارد، ما هم با وجود نقاط
ضعفي كه هست از نظر فردي و نفر به نفر چيزي از تيمهاي آسيايي حاضر در ليگ قهرمانان كمتر نداريم، اما امكانات باعث فاصله ما
ميشود، فاصلهاي كه بعضي اوقات خيلي به چشم ميآيد كه اميدوارم اين بار ما به حريف سر باشيم و از تفاوتها بتوانيم به نفع

خودمان استفاده كنيم.

بازيهاي تداركاتي داخلي براي آمادگي رويارويي با الهلال عربستان كافي بود؟

اين بازيها بيشتر به اين منظور بود كه از نظر بدني وضعيت بهتري پيدا كنيم و از شرايط مسابقه دور نشويم بخصوص در غياب
مليپوشان لازم بود كه بقيه بازيكنان از آمادگي دور نشوند.

دير اضافه شدن مليپوشان به تمرينات پرسپوليس در آستانه بازي با الهلال مشكلي ايجاد نميكند؟

قطعا وقتي يك تيم كامل نباشد، تمرينات گروهي و تاكتيكي با مشكل مواجه ميشود بخصوص اين كه اكثر مليپوشان ما در خط
مياني حضور دارند و قلب تاكتيكي تيم را تشكيل ميدهند، به هر حال چارهاي نداشتيم جز اين كه شرايط را بپذيريم و از فرصت

باقيمانده استفاده كنيم تا اين مساله هم مشكلساز نشود.

پيشبينيات از بازي با الهلال چيست؟

الهلال تيم خوبي است كه سابقه زيادي در ليگ قهرمانان دارد، اما ما هم پرسپوليس هستيم، در اين مسابقات اصلا خودمان را
دستكم نميگيريم، الهلال در خط هافبك و فوروارد قويتر است و بايد مراقب باشيم تا از اين ناحيه ضربه نخوريم، بايد بازيكنان خوب

خارجي الهلال در اين خطوط را مهار كنيم و اجازه نفوذ ندهيم.

2 صفحه 1 | ITShams.ir - قدرت گرفته از پرتال شمس

http://tebyan-tabriz.ir/News/33833/


يعني نقطه ضعف الهلال با پرسپوليس مشترك است و در دفاع ضعيفتر از ساير خطوط هستند؟

الهلال هم نقطهضعفهايي در كار دفاع تيمي دارد، مشكل ما هم دفاع تيمي بوده. زياد گلخوردن يك بحث است، اما گل ساده
خوردن بحث ديگر، اين موضوع خيلي به ما ضربه زده و امتياز از ما گرفته كه همانطور كه گفتم فقط مدافعان مقصر نبودند بلكه همه

ما در كارگروهي دفاع با مشكل مواجه بوديم.

اما يكي از انتقادهاي وارد به پرسپوليس، نداشتن يك دروازهبان آماده بوده است، همين موضوع هم در بالا رفتن آمار گلهاي
دريافتي نقش داشته است؟

بادامكي: بعضيها ميگويند الهلال متاثر از نتيجه تيم ملي كشورش روحيهاي براي خوب بازي كردن ندارد و در حقيقت اعتماد به
نفسش پايين ميآيد و گروهي ميگويند براي جبران اين ناكامي به ميدان ميآيد كه البته من با گروه دوم موافقم

درست است كه دروازهبان نقش مهمي در استحكام خط دفاعي يك تيم دارد اما آن وقتي است كه همه كار دفاعي خود را به درستي
انجام دهند و فقط دروازهبان ضعيف باشد، دروازهبانهاي ما از بهترينهاي ليگ هستند اما در اين فصل دائما تحت فشار بودند و

گاهي به خاطر ضعف در ساختار دفاعي مقصر اصلي شناخته شدند كه به نظر من انصاف نبوده است.

ضعف دفاعي پرسپوليس مقابل الهلال دردسرساز نميشود؟

تلاش كرديم اين وضعيت بهبود يابد، شايد بازگشت شيث و نصرتي به مرور زمان ديوار دفاعي ما را محكم كند، نبود آنها در ميانه راه
شيرازه دفاعي پرسپوليس را از هم پاشيد، به هر حال ما اميدواريم و تلاش ميكنيم كه مقابل الهلال تمركز داشته باشيم تا بتوانيم گل

نخوريم و حداقل يك امتياز بگيريم.

با هدف تساوي به ميدان ميرويد؟

نه، اما براي هر بازي بايد برنامه داشته باشيم. بازي اول حساسيتهاي خاص خودش را دارد. اگر در اين مسابقه گل نخوريم و قدم
اول را محكم برداريم بدون شك براي بازيهاي بعدي با روحيه و انگيزه بيشتري كار ميكنيم.

در ليگ قهرمانان آسيا تجربه داري. چقدر اين تجربه كمك ميكند با اعتماد به نفس به ميدان بروي؟

زمان مربيگري آقاي دايي من تجارب خوبي در ليگ قهرمانان آسيا به دست آوردم، بازي با بنيادكار در تاشكند و الوحده در تهران
بهترين بازيهايم بود كه مربي هم راضي بود، اين تجربه به من ميگويد كه بازيهاي ليگ قهرمانان آسيا متفاوت است. حتي بچههاي
ما با انگيزه بيشتري به ميدان ميروند و همين باعث ميشود كه به عنوان يك نماينده ملي براي شكست دادن حريفان به ميدان

بروند.

حذف عربستان از جام جهاني چه تاثيري روي الهلال دارد؟

اين موضوع مثل سكهاي است كه دو رو دارد، بعضيها ميگويند الهلال متاثر از نتيجه تيم ملي كشورش روحيهاي براي خوب بازي
كردن ندارد و در حقيقت اعتماد به نفسش پايين ميآيد و گروهي ميگويند براي جبران اين ناكامي به ميدان ميآيد كه البته من با

گروه دوم موافقم.

پيش از تعطيلات ليگ جايگاه ثابت خود را در تركيب پرسپوليس از دست دادي؛ مدتي مصدوميت و بعد هم با نظر دنيزلي فيكس
نبودي. چقدر اميدواري كه دوباره به جايگاهي كه داشتي، دست پيدا كني؟

شرايط من در اين تعطيلات از نظر آمادگي بهتر شده، حتي دو مسابقه تداركاتي با شهرداري و پيكان وضعيت مرا از نظر روحي هم
تغيير داد، اما اينكه بتوانم مقابل الهلال در تركيب باشم و به پرسپوليس كمك كنم نظر دنيزلي است، من واقعا وظيفه خود ميدانم كه
خوب تمرين كنم تا اگر به ميدان رفتم بهترين بازيام را به نمايش بگذارم، از اين روزها در زندگي فوتباليام زياد داشتم و يادگرفتم كه

نااميد نباشم و به نظر مربي احترام بگذارم.

پرسپوليس در اين فصل فراز و نشيب زياد داشته است، حتي از زمان حضور دنيزلي با وجود اينكه تغييراتي را شاهد بوديم اما از نظر
نتيجه اين نوسان وجود داشته. فكر ميكني اين مشكل در ليگ قهرمانان آسيا برطرف شود؟
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خود ما از اين موضوع در اين فصل متعجب بوديم، مثلا شهرآورد را با بازي فجر مقايسه كنيد يا خيلي بازيهاي ديگر، اميدوارم در
مسابقات آسيايي باهوش باشيم و اجازه ندهيم اين اتفاق بيفتد چون هرگونه اشتباهي ديگر براي ما جاي جبران نميگذارد.

صحبت پايانيتان را ميشنويم.

اميدوارم اردوي قطر به ما كمك كند تا براي بازي با الهلال هماهنگتر شويم، ما تلاش خودمان را ميكنيم و نااميد نيستيم. الهلال بزرگ
است، اما پرسپوليس بزرگتر است و بايد براي اثبات اين برتري در رياض به دنبال امتياز باشيم.

سارا احمديان - جام جم
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